



شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع Dhofar Generating Company S.A.O.G

23 February 2021

23 فبراير 2021

After Compliments,

بعد التحية،،،

Rectifying the Agenda of the Annual General Meeting (AGM)

تصحيح جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية

Dhofar Generating Company SAOG (the “Company”) advises the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the investors’ community that the notice and agenda has an error with respect to the Company’s AGM which was inadvertently uploaded on the online portal of the Muscat Securities Market.

يسر شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع (“الشركة”) إحاطة الهيئة العامة لسوق المال وسوق مسقط للأوراق المالية ومجتمع المستثمرين الكرام أن هنالك خطأ في جدول أعمال الجمعية العامة العادية السنوية تم تحميله دون قصد على المنصة الإلكترونية لسوق مسقط للأوراق المالية وذلك فيما يتعلق بالخطأ الوارد.

With respect to the error, Item 6 of the Company’s AGM agenda i.e. *to consider the proposal of the distribution of the remuneration of the Directors’ for an amount of RO 15,000 (Rials Omani fifteen thousand only) for the financial year ended 31 December 2020 shall be considered deleted for the purposes of the AGM to be convened on the 9th of March 2021.*

بالبند رقم (6) الخاص بجدول أعمال اجتماع الجمعية العامة السنوية للشركة أي (دراسته مقترح توزيع مكافأة أعضاء مجلس الإدارة بمبلغ وقدره =/15,000 ر.ع (خمسة عشر ألف ريال عماني فقط) للسنة المالية المنتهية بتاريخ 31/ديسمبر/2020م) يعتبر محذوفاً لأغراض الدعوة لعقد اجتماع الجمعية العامة السنوية بتاريخ 9/مارس/2021م.

Chief Executive Officer
الرئيس التنفيذي

